
榛綦（Natalie）近日推出年度首
支派台歌《第一萬零一次重遇》，
以友情為主題，帶出「再見」後會
「重遇」。Natalie早前遠赴台灣拍
MV，大玩煙花及初嘗坐電單車的滋
味。她自爆早前突然免疫力下降引
致皮膚發炎：「成個人腫晒，嗰時
拍MV，但因為病，搞到工作延遲，
有種好對唔住製作團隊嘅感覺，每
日都喊同好自責，好彩嗰時有好朋
友鼓勵我，話我已經有病，要保持
心境開朗先會好番。好多謝佢哋對
我嘅開解，令我慢慢好番。」

■

榛
綦
早
前
皮
膚
發
炎
，
苦
不
堪
言
。

www.lionrockdaily.com 2025.3.28 | FRI

2025.3.28 | FRI

2025.3.28 | 星期五

2025 年3月28日 星期五

2025.3.28 | FRI

2025 年3月28日 星期五

P16 娛樂

李佳芯昨日穿貼身長裙到大角咀出席內地
汽車品牌活動，去年底與無綫約滿的

她，盛傳獲ViuTV及古天樂等招手，問到是否
已簽約新公司？她坦言未簽，但宣布剛成立
「李佳芯工作室」，對目前狀況感到開心：
「籌備緊自己嘅嘢，Logo都係自己Design。」
問到是否曾與古天樂的公司商討合作？Ali

表示：「有，有同唔同公司傾，但自己開工作
室自由度較大，可以發展自己方向。」她坦言
與TVB約滿後考慮了很久：「我冇特定方向，
除咗影視作品外，都想用自己嘅作品搞藝術展

同畫展等，各種事都有可能性。」提到傳她將
為ViuTV拍劇，她表示：「有傾。（電影呢？）
都有傾，但未公布得住，唔適合由我自己公布
呀！」

自認性價比高兼實用

Ali形容自組工作室是「一腳踢」，幸獲很
多合作過的朋友愛錫：「依家啱啱起步，希望
多啲同大家見面。」談到要應付員工薪金等問
題，她透露現時有兩位員工，雖然很多事都要
親力親為，但很享受，不會想到壓力。她又稱
今次活動是工作室首項工作，之前代言的工作
亦成功續約：「依家要見好多人，感覺以前做
演員好幸福，好多事有人安排好。我本身
比較『宅』，好少認識朋友，依家多咗
同人討論。」問到會否接唱歌工作？
她笑言自己性價比高又實用：「可
以有任何可能性。」

提到她今次獲內地汽車品
牌邀請合作，想不想發展內地
市場？Ali 表示：「冇刻意諗
過，如果有合適、挑戰性同
好嘅製作，邊度都可以去
做。」

視后李佳芯（Ali）去年
年底宣布離開TVB後，即
獲多間娛樂公司招手。昨
日Ali出席活動時正式交代
動向，宣布剛成立「李佳
芯工作室」，希望除了演
戲外，可作多方面發展，
例如舉辦畫展及唱歌。她
透露獲ViuTV招手，問到
會否拍 ViuTV 劇？她坦
言：「未公布得住。」
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薛家燕昨日出席慈善活動啟動禮，
分享去年接受白內障手術的經歷：「因
為年紀開始大，睇嘢開始矇，自己化妝
化咗『鴛鴦眉』又唔知，阿女就叫我去
檢查。」家燕姐笑言做手術時很緊張，
前一晚更失眠及一直祈禱：「原來手術
過程好快，依家科技進步。」月底生日
的家燕姐被問「七公主」好姊妹有否為
她慶生？她說：「原本二家姐沈芝華返
咗香港，但蕭芳芳就另有約會，要等沈
芝華四五月返嚟再約。本來我哋都諗住
農曆新年慶祝『七公主』60周年，呢段
友情太難得嘞。」

薛家燕做手術驚到失眠
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宣萱昨日出席銀行活動及訪問《黑白大廚》
名廚Edward Lee，全程中英語「廣播」，表現流暢得
體。不過她受訪時大呼緊張：「上次做主持係上世紀嘅事，
有啲生疏，之前喺屋企不停對住隻狗練習演講。」問她與古
天樂合演的《尋秦記》電影版何時上映？宣萱表示仍未落實，
因要等好檔期，不過她透露主演劇集《執法者們》會比《巨塔
之后》更早播放。
對於《巨塔之后》原定近期播出，但卻臨時抽起，宣萱稱不

知原因，但覺得冇所謂：「我對呢啲好隨緣，下半年播都好，因
為之前我有一啲工作同安排咗去滑雪，擔心撞期唔可以宣傳。」
提到劇集下半年播映，角逐視后機會更大；她笑言：「冇諗過，
不過如果再攞視后都唔介意，況且有關醫療或案件題材嘅劇集，
一向迎合觀眾口味。」

李佳芯昨日穿貼身長裙到大角咀出席內地 同畫展等，各種事都有可能性。」提到傳她將

李佳芯滿肚大計
擬拍ViuTV劇

回復自由身 成立工作室一腳踢
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榛綦新歌
寄語珍惜友情




